



Bestyrelsesmøde-3

Afholdt: D. 30. marts 2022 kl. 19.00-21.00

Lokale: Foreningslokalerne

Deltagere: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Bjørn Holm, Mia Molberg, Louise Steingrimur Bisbo, Sune Jensen

Afbud: Patrick Viggo Møller, Lars Meldahl

Referat

Dato: 27. maj 2022
Victor Lundhede

Side 1 af 5

1. Mødedisciplin og gave

Vi gennemgik hvordan vi kommer til at køre talerlisten og der blev udleveret en notesbog til alle bestyrelsesmedlemmer for at hjælpe med at notere spørgsmål under diskussionerne.

2. Økonomi

Dette punkt er strøget fra det åbne referat

3. FS

Sidste spilgang

Der var 109 deltagere til sidste spilgang.

Aldersfordeling og kønsfordeling

Det vil være rart at vide hvad den nuværende alders- og kønsfordeling til FS er, med fondssøgning i øje.

Måske snakke med Aarhus' integrationsansvarlige for at høre om de kan hjælpe med at få minoriteter med til rollespil.

Vi kender en som er meget aktiv i Red Barnet Ungdom og har tidligere udtrykt interesse for at tage børn med til rollespilsarrangementer. Vi kan evt. starte en dialog og prøve at sætte et projekt i gang.

Bunkerbygge planer

Fordi der sidste år var kommet vand ind i bunkeren blev der indført byggestop til der var tørt igen. Det er der nu, og det ønskes at bunkerbyg genopstartes.

Planen er, at FS skal betale, og der er lavet bygningstegninger.

Bestyrelsen vedtager enstemmigt at FS godt må starte med at bygge igen efter sidste års byggestop.

4. Dukkeskub

Seneste nyt

Den første Song of Ice and Fire kampagne er netop afsluttet. De vil gerne kunne facilitere flere spil og spillere, men det kan det nuværende setup ikke klare.

De er også i gang med at igangsætte nogle prøvespilgange i forskellige ungdomsklubber for at få flere med.

Der bliver også luftet hvordan de indbyrdes kan være mere tilgængelige for hinanden. Sidste uge var der 18 der kom for at spille.



Det koster 30 kr. at deltage i foreningens arrangementer hvis man ikke er medlem. Aktivitetens ansvarlig kan øge prisen til over 30 kr.

A Song of Ice and Fire turnering

Vi afholder Danmarks første og største A Song of Ice and Fire turnering d. 16. april. Er der PR om kampagnen? Der er delt informationer på diverse FB-grupper. Der er 16 pladser i alt, der kommer sponsor præmier fra producenterne, vi er blevet spurgt om vi vil være tovholdere til en større international turnering. Der er 5 ledige pladser tilbage.

Færdigsortering af figurterræn

Der er to kasser med terræn der skal doneres til en anden aarhusiansk forening. Der vil blive fulgt op på dette efter dagens møde.

5. Lokalerne

Rengøring

Har vi fået byttet vores rengøringsmåneder så de ikke ligger i eksamensperioderne? Vi har fået at vide, at vi ville blive kontaktet, men vi har endnu ikke hørt noget om at få stablet et møde på benene.

Taskeworkshop

Vi har afholdt taskeworkshop med 12 den ene dag og ca. 6 den anden. Den mest effektive måde at få folk med var at kontakte forældre og at få reklameret det til FS. Et par der var med til taskeworkshop, er kommet igen i lokalerne så vi vil prøve at lave lignende arrangementer. Det var godt, at der var 2 arrangører, da der kom mange spørgsmål fra deltagerne. Der blev efterspurgt om vi kunne lave renhedssegl og dokumentholdere, så det planlægger vi evt. i maj.

Hvornår bliver lånegrej sorteret?

Det ønskes at FS'ere kommer, sorterer og sætter tingene der hvor de gerne vil have det. Vi ønsker også, at der snart bliver ryddet op. Der er styregruppemøde og vi vil gerne have der sættes dato på dette der, og at vi får en tilbakemelding.

Bordansøgning

Der er en virksomhed som vi måske kan få doneret hæve/sænkeborde fra – JKOffices. Det eneste krav er, at bordstellet er ordentligt.

Hvornår bliver figurudstyr sorteret færdigt?

Der er ved at være sorteret færdig, og der er stadig en del kasser til overs. Skal vi aflevere kasserne tilbage eller kan FS bruge dem? Da kasserne ikke kan lufttæt lukkes, kan de ikke bruges til FS.

6. Fotoopbevaringspolitik

Ift. foto vi har nu, så mangler vi billeder fra alt andet end Korsfærd, da vi har rigtig mange herfra.

Ønskes at vi opbevarer billeder online samt fysisk?

Skal vi rydde op i billederne efter x antal år?

Det skal overvejes hvor meget det kommer til at fylde hvis vi skal gemme alt.

Det forslås, at vi deler det op. Vi har 1 TB med igennem vores office licens hvor vi kan lave et JPEG-galleri, også kan vi evt. lave et offline galleri med alt i RAW.

Er dette noget vi kan snakke med Bifrost om?

7. Indkøbsforslag

Følgende ting er vedtaget:

- Milwaukee arbejdsbord MSL 2000
- SAMSUNG MS28F303TFK/EE Mikroovn: 1000w
- Alle fototing
 - 2 x Godox ML60 LED Lys
 - 2 x Godox AD-S60S Softboks
 - 2 x Victory Lampestativ
 - 2 x Blumax 65228 + 65234 Dual Battery Set
- ASUS 28" Skærm VP28UQGL - Sort, 4k
- Vi udskyder indkøb af backup og evt. laver en fest til betaling.

8. Gamle NERF guns

Vi har mange gamle NERF-gun, men de er ikke fede at bruge hvis man ikke kender dem da de går nemt i stykker. Vi har købt mange nye guns så det forslås at vi skiller os af med de gamle NERF guns. Vi gemmer magasiner og tilbehør. Der er 25 våben.

Bjørn vil gerne købe dem alle for 200 kr. For gennemsigtighedens skyld giver vi alle vores nuværende medlemmer muligheder for at byde ind på det.

9. Status for lasercutter

Hvad er status for lasercutter? Der er medlemmer som gerne vil have en introduktion og der ønskes derfor at vi tilbyder et introkursus i maskinen.

Før vi kan lave et introkursus, skal vi have opsat den faste computer. Vi vil lave nogle materialerprøver hvor vi indgraverer de bedste indstillinger til det givne materiale.

Hvad skal det koste at bruge lasercutteren? Medlemmer kontra ikke-medlemmer.

Vi skal have skrevet nogle generelle informationer omkring brug af lasercutter – programmer, filtyper, størrelser, etc.

Lasercutteren kan snarest blive klar med skærmens leveringstid samt ekstra opsætningstid.



Programmet vi bruger er Lightburn. Filer er vektorgrafik, formatet er næsten ligegyldigt. Er det grafik skal det gerne være png, uden baggrund i grey scale/sort hvid.

10. Separate konti

Der spørges om vi skal oprettes en separat konto til vores aktivitetspenge for at se hvad vi har tilgængeligt og hvad der er brugt. Kassereren synes ikke dette er en god løsning da man kan gøre dette i ForeningLet hvis det opsættes korrekt.

11. Listen "Hvad nogen skal lave"

Der er blevet lavet en liste over alle de opgaver vi har snakket om der skal laves.

- Få lånegrej ned i kasserne
- Finde hæve/sænkeborde vi vil have
- Bedre udluftning til lasercutter
- Få sorteret i kælder – udskudt juli
- Lave permanent installation af strøm til lasercutter
- Indkøbe kabeltromler
- Fikse symaskiner – opfølgning til august
- Fix pant
- Bedre opbevaring af lånevåben
- Indkøbe stor værktøjsboks til smykkeværktøj
- Aflevere gamle forstærkere
- Få skrevet tekst til hjemmeside om hvad man kan låne
- Få skrevet side om events til hjemmeside
- Få sorteret værkstedet
- Lav maskininstallation i kælderen
- Byg Mark Grill
- Få smidt spejdere ud
- Find bedre opbevaring af trailer
- Forsikring til trailer
- LED lysekroner til bunkeren
- Flere ressourcer
- Færdiggjort shrines
- Færdiggør slagkoffer – udsat til juli
- Billeder af nyt grej – Fikses til næste onsdag
- Arrangere photoshoot til reklame når skoven er grøn
- Ungdomsworkshop til sommer

12. Arrangement pulje

Punkt er rykket til næste møde



13. Mails

Arrangement i Colosseum Aarhus

Nybolig har spurgt om vi vil hjælpe med at lave et show i en romersk inspireret bygning. Vi laver ikke shows.

Brug af lasercutter

Der spørges om brug af laserskærer.

Bifrost

Bifrost vil gerne have vores vedtægter, regnskab og medlemsliste.

14. Ny boks kode

a. Lokalenøgle – 1338

b. Værkstedsnøgle – ændres ikke

15. Evt.

Aktivitetssedler

Der er blevet printet 50 nu så der er ikke mangel.

Ansvarsområder

Vi tager på FB vores ansvarsområder

Mødet blev hævet 21:33